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Acta 3a REUNIÓ COMISSIÓ de SEGUIMENT dels PROJECTES de PRESSUPOSTOS 

PARTICIPATIUS 

CONVOCATÒRIA 

Dimecres 10 de gener de 2024 a les 17:30h 
Sala Cadires Vermelles de la seu del Districte de Sants-Montjuïc (Carrer de la Creu Coberta, 104) 

ASSISTÈNCIA 

Promotors i membres de les Comissions de Seguiment dels Consells de Barri amb projectes 
seleccionats:  

 Pere Tor Lloveres: CdS CB Sants 

 Feli Argüello: CdS CB Hostafrancs 

 Ana Villalobos: Promotora del projecte Reformem el camp esportiu Julià de Capmany per a 
la pràctica del criquet i esports minoritaris 

 Carles Real: Promotor del projecte Pacifiquem Sants antic 

 Jordi Suñe: Promotor del projecte Instal·lem pantalles LED multifunció a instal·lacions 
esportives 

 Conxita Pérez: Promotora del projecte Millorem el parc de l’Espanya Industrial 
Personal per part del Districte i BIMSA:  

 Africa Cardona: Gerenta del Districte de Sants-Montjuïc 

 Lluc Coma: Director Tècnic Adjunt de Gestió Territorial. Barcelona d’Infraestructures 
Municipals, SA - BIM/SA  

 Agata Buscemi: Redactora del projecte del parc de l’Espanya Industrial 

 Dani Alsina: Director Tècnic Adjunt de Gestió de Projectes. Barcelona d’Infraestructures 
Municipals, SA - BIM/SA 

 Maria Pujol: Assistència Tècnica del Departament de Gestió Projectes de Barcelona 
d’Infraestructures Municipals, SA - BIM/SA 

 Ari Ros: Directora de Serveis a les Persones i el Territori del Districte de Sants-Montjuïc 

 Toni Fernández: Cap del Departament d´Obres i Manteniment del Districte de Sants-
Montjuïc 

 Felip Belmonte: Cap de Projectes i Obres del Districte de Sants-Montjuïc 

 Anna Serra: Tècnica de Democràcia Activa i Participació referent del Districte de Sants-
Montjuïc 

Excusa l’assistència: 

 Sandor Campos: Promotor del projecte Millorem els entorns de la muntanya i l'equilibri 
ecològic i arreglem els camins 

Absents no excusats:  

 Manel Alfaro: CdS CB Poble-sec 

 Isidre Rabadà: CdS CB Hostafrancs 

ORDRE DEL DIA 

1. Benvinguda. Objectius, Funcions i Calendari 

2. Estat dels Projectes 

3. Enquestes de valoració 

4. Cloenda de la sessió  
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 

1. Benvinguda. Objectius, Funcions i Calendari  

La Gerenta dona la benvinguda, explica els objectius i funcions de la reunió i les persones 
assistents fan una roda de presentació. 

S’anuncia que aquesta és la penúltima reunió i que es preveu fer la darrera abans de l’estiu del 
2024, un cop tots els projectes hagin finalitzat.   

2. Estat dels Projectes  

S’explica el sistema de valoració de l'execució dels projectes a través de percentatges del procés 
de l’execució i es recorda que es pot consultar la informació actualitzada de cada projecte a la 
plataforma Decidim.Barcelona. Es fa una visió general de l’execució global dels projectes en 
comparació amb la darrera reunió de la comissió de seguiment, celebrada l’octubre del 2022.  

Es visualitza el calendari amb la previsió de finalització dels projectes i es procedeix a la revisió de 
cadascun d’ells:  

Pacifiquem Sants antic  

Dani Alsina i Maria Pujol fan l’explicació del projecte executiu, de les variacions en la planificació, i 
justifiquen la demora en l’inici de les obres per la unificació d’aquest projecte amb dos altres que 
han tingut complicacions en la redacció del projecte i la tramitació administrativa de les obres.  

Es preveu que el projecte s’iniciï a principis de febrer.  

S’adverteix que el projecte contempla sobretot la incorporació d’elements a la via pública i que per 
tant pot ser que no s’observi maquinària a la zona fins més endavant, tot i que els elements que s’hi 
han d’instal·lar ja s’hauran començat a produir. 

A causa de la situació de sequera no es podran executar en aquesta fase les actuacions 
relacionades amb la plantació de jardineres.  

S’anuncia que es convocarà una reunió amb els promotors del projecte per fer-los extensiva la 
presentació del projecte executiu.  

S’obre un torn de precs i preguntes relacionades amb el projecte. 

Millorem el parc de l’Espanya Industrial 

Agata Buscemi fa l’explicació del projecte executiu, mostra les diferents variacions en la planificació 
del projecte i reconeix la projecció internacional del Parc i la voluntat de mantenir l’esperit del 
disseny original.  
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Felip Belmonte anuncia la necessitat de modificar la geometria de l’àrea de gossos per garantir el 
bon estat de l’arbrat de la zona i permetre un manteniment adequat de l’espai. S’anuncia que es 
convocarà una reunió per a informar d’aquesta qüestió.  

Les obres van iniciar-se a mitjans de novembre i es preveu la seva finalització a finals de maig. 

S’obre un torn de precs i preguntes relacionades amb el projecte. 

Reformem el camp esportiu Julià de Capmany per a la pràctica del criquet i esports minoritaris 

Lluc Coma explica l’estat actual de les obres a través de diferents fotografies. 

Les obres van iniciar-se a finals de maig del 2023 i es preveu la seva finalització a mitjans de febrer 
d’aquest any. 

S’obre un torn de precs i preguntes relacionades amb el projecte. 

Millorem els entorns de la muntanya i l'equilibri ecològic i arreglem els camins  

Lluc Coma explica l’estat actual de les obres a través de diferents fotografies. 

Les obres van iniciar-se a mitjans d’abril del 2023 i la seva finalització és imminent.  

A causa de la situació de sequera no es podran executar en aquesta fase les actuacions 
relacionades amb la plantació d’arbres.  

S’obre un torn de precs i preguntes relacionades amb el projecte. 

Instal·lem pantalles LED multifunció a instal·lacions esportives 

El projecte va finalitzar el desembre de 2022. 

3. Enquestes de valoració  

Es reparteix una enquesta per valorar la última fase en la que s’han realitzat les tasques d’execució 

del projecte, amb la voluntat de millorar properes edicions de pressupostos participatius. 

L’enquesta s’enviarà també per correu electrònic per a què puguin omplir-la els promotors del 

projecte que no participen de la Comissió de Seguiment.  

4. Cloenda de la sessió   

Africa Cardona agraeix la participació als assistents i conclou la sessió a les 19:10h 


